

Referat af fællesmøde 22. juni 2026

Dato: 22.06.26	Tid: 16.30
Referent: Henrik	Sted: Genskabet

	Deltagere
Fremmødt	Siri, Anne Marie, Poul, Karin, Else Marie, Julie, Kate og Henrik

Fast dagsorden		Tovholder(e)
Valg af facilitator	Siri	
Valg af referent	Henrik	
Datoer for næste fællesmøder	Vi holder fællesmøder om mandagen, hver 6. uge, kl. 17-18.30. Dato for kommende fællesmøder 2026: Mandag 10.8.26 - kl. 17-18.30. Mandag 14.9.26 - kl. 17-18.30. Mandag 26.10. 26 - kl. 17-18.30. Mandag 7.12.26 - kl. 17-18.30.	
Andre møder/aktiviteter	-	
Fordeling af tjanser	-	
Status på aftaler fra seneste møde	Inspirationsvæg - billede ideer og input til fremtidsscenarier. Siri vil stadig lave en tavle... Grejbanken mangler stadig aktive ansvarlige i arbejdsgruppen. Poul har oprettet mobilpay-konto til depositum.	
Punkter til dagens dagsorden (Prioritering)	Se nedenfor.	

	Dagens punkter	Referat	Tovholder
1	Orientering fra Bestyrelsen Huskøb Projektværktøj Sommerfest - åbent hus – folk kan komme forbi. Inspirations-workshop Byggevision	Huset er købt og vi får nøglerne tirsdag den 30. juni. Siri sender invitation til første “rundvisning” onsdag den 1. juli. Åbent 12-14 i de nye lokaler. Lillian og bestyrelsen arbejder med en metode (Scrum) der kan hjælpe med at facilitere (visualisere) vores projekter. 29. August – kl. 13: Sommerfest med tombola Åben butik og fremvisning af nye lokaler. Festudvalget: Anne Marie, Pernille, Poul og evt. Henrik Bestyrelsen indkalder til åben fremvisning og workshop, hvor ideer med vores udvidede faciliteter kan udvikles. Indkaldelse følger, forventet afholdelse i september.	
2	Butikken	Butiksvagter – Kate har brug for at folk melder sig hos hende, ellers kan hun ikke lave en plan. Vi forsøger at holde åbent i juli. Der mangler folk i juli. Meld jer til Kate. Siri sender opfordring ud til medlemmer.	
3	Julie Arkitekt	Julie der er arkitekt blev introduceret. Julie vil gerne hjælpe os med at udvikle ideer, planlægge, organisere istandsættelsen af vores nyerhvervede hus.	
4	Energi-øer	Siri fortalte om to afholdte møder på Orø. Siri er i gang med at planlægge temamøder i efteråret. Følg med på projektets hjemmeside: https://genskabet.dk/energioer/	
5	Red Isefjord	Foreningen Red Isefjord https://redisefjord.dk/ Poul argumenterer for at Genskabet skal melde sig ind som forening Red Isefjord. Forperson Morten fra Red Isefjord tilbyder at vi kan afholde et fællesarrangement i løbet af efteråret, hvor vi bliver præsenteret for foreningens arbejde og diskuterer samarbejdsmuligheder. Efter 1 ½ runde blev det besluttet at holde et arrangement med Red Isefjord. Genskabets eventuelle medlemskab afventer. I mellemtiden kan vores medlemmer selv melde sig ind i Red Isefjord.	Poul
6	Eventuelt	Mødet gik i opløsning.	